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A Hajdú-Bihar Megyei Kereskedelmi és Iparkamara Hajdúszoboszlói Területi Szervezete 2011.
április 6-án délután a helyi vállalkozók részére a Hotel Délibáb Pódium termében Vállalkozói
Fórumot tartott. A téma Hajdúszoboszló gazdasági helyzete volt és a kérdésekre Dr. Sóvágó
László polgármester válaszolt.

    

    

 

  

 

      

A vendégeket Tóth István, a HBKIK Hajdúszoboszlói Szervezetének elnöke köszöntötte, majd
rögtön átadta a szót városunk polgármesterének. Dr. Sóvágó László röviden ismertette, miért
nem tartott a választások környékén hasonló programot. Véleménye szerint gazdasági
dolgokkal egy polgármesternek nem szabad kampányolni, a várost mindig legjobb tudása
szerint kell vezetni, és nincs attól rosszabb, mint felelőtlen ígéreteket tenni a szavazatok
érdekében. Most a helyhatósági választások után fél évvel és az országgyűlési választások
után csaknem egy évvel jól látszik, mi valósulhatott meg a különböző ígéretekből és a
számadatokból az is pontosan kiolvasható, melyik település hol tart. Dr. Sóvágó László
hangsúlyozta, milyen nagy dolog, hogy Hajdúszoboszló hitelfelvétel nélkül tud működni és ismét
elmondta azt is, hogy bár a HUNGAROSPA Hajdúszoboszlói ZRt. a városé, de a vállalati
beruházások nem a városi költségvetést terhelik, hanem a fürdőét és biztos abban, hogy a
kiváló szakmai munka eredményeként a cég ki tudja gazdálkodni a felvett hiteleket és nem kell
a városnak, mint kezesnek segítséget nyújtania. A fürdőt tehát nem a városi költségvetésből
építik, és azt sem árt tudni, hogy pl. Debrecennek 20 milliárdos adóssága van, amihez most
vesznek fel még többet.
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Hajdúszoboszló idén több mint 7 milliárd forintból gazdálkodhat, ami gyakorlatilag fedezi a
költségeket, de nem tudni mi lesz akkor, ha a kormány további döntéseivel még többet von el
az önkormányzatoktól, melyek a rendszerváltás óta egyre nehezebb helyzetben vannak.
2011-ben például a központi támogatás több tíz millió forinttal lett kevesebb városunk
vonatkozásában, amit már nagyon nehéz kigazdálkodni még Hajdúszoboszlónak is!
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  A fórumra előzetesen lehetett jelentkezni és írásban feltenni a kérdéseket. Dr. Sóvágó Lászlóelőször ezekre válaszolt. A kérdéseket név nélkül olvasta, rögtön az első az volt, mennyiiparűzési adót fizet a TESCO, ami sajnos nem publikus adat, pedig nagyon sok hajdúszoboszlóivállalkozót érdekelt volna. Dr. Sóvágó László egyébként elmondta, hogy a multik nem apolgármester miatt jönnek, akit pedig bővebben érdekel a téma, van, hol utána nézzen, hiszenírtunk róla, még tv-s korunkban és a Tesco építkezés ellen szervezett rendezvényről is. Igaz ateljesség igénye nélkül, mert arra nem tértünk ki bővebben, milyen területen és bonyodalmakután nyithatott ki az áruház.  

  A következő kérdés egy javaslat volt, mely szerint legyen nyitott és fizetős a polgármesterihivatal parkolója. Dr. Sóvágó László szerint ez nem jó ötlet, mert akkor hol parkolnának az ottdolgozók?    A kérdés pedig továbbra is az maradt, hogy akkor hol parkoljanak azok, akik hivatalos ügyetszeretnének intézni?    Nagy Attila vállalkozó a városi költségvetéssel kapcsolatban elmondta, hogy szerinte egyesberuházások érdekében talán el kellene gondolkozni akár a hitelfelvétel lehetőségén is, hiszena vállalkozók nagy része hitel segítségével ért el üzleti sikereket és gyarapította ez által a várostis.  

 3 / 6



Fórum vállalkozóknak Hajdúszoboszlón

Írta: Kiss Klára
2011. április 11. hétfő, 21:06

  Többen kérdezték, milyen beruházásokra lehet számítani a jövőben és ezek milyen jellegűek?Javasolták, hogy jó lenne, ha a nagyobb vállalkozók, akik sok adót fizetnek a városnak,valamilyen kedvezményben részesülnének. A részvevők hiányolták, hogy nincs majális jellegűterület a városban, ötletek hangzottak el a Szent István park hasznosítására, a mezőőriszolgálat működtetésére és a szemét kérdés különböző problémáira.  

  Szó volt a közbeszerzésről és arról, hogyan lehetne Hajdúszoboszlón hajdúszoboszlóifővállalkozókat munkához juttatni, erre azonban nincs semmilyen eszköz, mert ahol eztvalahogy megteszik, ott törvényt sértenek. A pályázatokon mindenki egyenlő feltételekkel kell,hogy induljon, és nem lehet előnyt adni senkinek.  
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  Rápolthy István arra volt kíváncsi, vajon mikor lesz végre megcsinálva a Nagyhegyes felévezető út a körforgalomig, Katona Tiborné pedig azt vetette föl, milyen jó lenne, ha a bicikli út apiacig tartana az Ady Endre folytatásában. Mint Hajdúszoboszlói lakos arra is kíváncsi volt,mikor lesz a Hét vezér lakótelepen járdaszegély és két sávos út, a temetőben, főleg az Ótemető részen közvilágítás? Javasolta azt is, hogy a régi camping területe lehetne ún.„népliget”, egy olyan hely, ahol a hajdúszoboszlói családok, vagy a hozzánk érkező turistákeltölthetnek néhány órát a szabadban. Katona Tiborné szorgalmazta a nyilvános WClétesítését, pelenkázóval a kisgyermekes családok érdekében, hogy legyen nyilvános pl. amazsorett csoport költségvetése, hogy lehessen előre tervezni a szülőknek is, mert ahajdúszoboszlói lányok nagy része évek óta jár táncolni, rendszeresen részt vesz a városiünnepségeken, de fellépő ruhát és cipőt a város nem ad rájuk.  

  Maradva a városi ingatlanok hasznosításánál, információink szerint több hajdúszoboszlóiegyesület kidolgozott tervekkel vágna bele a volt kollégium felújításába, a Szép Ernő utcán,ahol lehetőség lenne gyermektáboroztatásra és a valamikor rendszeresen Hajdúszoboszlóntartott edzőtáborok megszervezésére. A két ötlet még össze is köthető, hiszen a Szép Ernőutcai terület és a Sport utca a nagy focipályán keresztül közel van egymáshoz. A városszívében, a fürdőhöz közel, városi tulajdonban egy szuper sportlétesítményt lehetne csinálni!  
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  Városunk polgármestere nem zárkózott el az ötletektől, azt mondta bármikor meg lehet keresnia befektetőkkel!    Hangsúlyozta, hogy a hivatal részére azonban nem szerencsés a vállalkozás, nem lenne jó, hagazdasági érdekeltségű ügyekkel foglalkoznának, hiszen ott előbb vagy utóbb óhatatlanulmegjelenne a politika.    A polgármesteri vélemény a vállalkozásokkal kapcsolatban az volt, hogy először avállalkozónak legyen jó, és akkor egészen biztos jó lesz a városnak is!  

  Szoboszlói Színes– Kiss Klára – Fotó: Buzási László  A helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartva  www.szoboszloihirek.hu
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